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Voorlopig eindrapport Nieuwbouw Prins Bernhardstraat 

 

Inleiding 

Na de beslissing van de gemeenteraad om groen licht te geven aan de nieuwbouw van 21 

appartementen in drie bouwlagen, is de tijd van meedenken over de mogelijkheden voorbij. 

Wel zullen we als werkgroep nog blijven bestaan om de afbraak en nieuwbouw zo goed als 

mogelijk te begeleiden. 

 

Verloop van het project 

Wij waren duidelijk voor uitbreiding van het aantal wooneenheden in de Prins Bernhardstraat. 

Van 12 nu naar 20 straks, maar geen hoogbouw, niet driehoog en graag wel in overleg.  

Echt overleg hebben wij de afgelopen vijf jaren gemist. Een echte omgevingsdialoog heeft 

nooit plaatsgevonden 

Onze ideeën pasten uitstekend in het omgevingsprogramma Wonen van de gemeente, waarin 

met klem geroepen wordt om KLEINE en BETAALBARE woningen te bouwen.  

Onze argumenten hebben we meermalen in vergaderingen met Wonen Limburg en de 

Gemeente Venray kenbaar gemaakt. Ook onze geluiden tijdens het Sprekersplein en 

ingediende zienswijzen bleken aan dovenmansoren gericht. 

Wij verbazen ons nog steeds over het ongegrond verklaren van al onze zienwijzen, terwijl 

tegelijkertijd vele excuses gemaakt worden voor het niet goed aanhoren van onze meningen! 

Ook na deze teleurstelling zullen we ons zeker blijven inzetten om Samen iets van Venray en 

van de Oranjebuurt te maken. 

 

Eindconclusie 

Het resultaat dat vooraf al vast stond: 

Wonen Limburg kan nu in een niet passend gebouw op deze plek te grote woningen 

bouwen, die extra duur worden door de servicekosten die nu berekend mogen worden. 

In een evaluatiegesprek met de betreffende wethouder is constructief gesproken om te 

proberen een volgende keer de burgerparticipatie beter tot zijn recht te laten komen. Met 

twijfel hopen we op betere tijden. 

Hopelijk neemt Wonen Limburg de ruimte om samen met ons als buurt de 

omgevingsvergunning vorm te geven. 
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